
تلویــزیــون
»تهمتن«بهشبکه»نسیم«میرود

تهیه کننده مسابقه »تهمتن« گفت: پخش این 
برنامه که بر پایه توانمندی های جسمی، قدرتی و 
توان هوازی طراحی شده، از روز جمعه )۲۸ آبان( 
از شبکه نسیم آغاز می شود. رضا نصیری ضمن 
اعلام این خبر اظهارداشت: این برنامه با مسابقات 
مشابه گذشته که بر پاورلیفتینگ )وزنه برداری 
قدرتی( تمرکز داشتند، کاملا متفاوت است. 
در برنامه قوی ترین مردان ایران فقط آدم هایی 
که کار بدنسازی می کردند و قوی هیکل بودند 
می آمدند. ولی در مسابقه تهمتن شخصیت های 
مختلف که اهل ورزش های متنوع هستند 
شرکت می کنند. در مسابقه تهمتن علاوه بر 
این آمادگی جسمانی بالایی مهم است، هوش و 
زکاوت هم اهمیت دارد. چون شرکت کنندگان 
برخی آیتم ها را می توانند با خلاقیت خودشان 
برنده بشوند. وی با بیان اینکه در تهمتن 
روی فرهنگ پهلوانی، روحیه جوانمردی و 
خانواده دوستی تاکید داریم، افزود: در فیلم های 
مستندی که تهیه کرده ایم، هر ورزشکار را در 
کنار خانواده اش نشان می دهیم. مخاطب متوجه 
می شود او با فرزند و پدر و مادرش چه رابطه ای 
دارد. در حین مسابقه هم اعضای خانواده 
شرکت کنندگان را تشویق می کنند. در حالی که 
مسابقه قوی ترین مردان ایران ظاهر مردانه و 

خشکی داشت.
رقابتپزشکانباآتشنشانها

وی با اشاره به این نکته تهمتن شامل مسابقات 
استقامتی و سرعتی اســت، گفت: در مسابقه 
قوی ترین مــردان ایران بدنسازهایی که شرکت 
می کردند که جثه هــای عظیمــی داشتنــد و 
می توانستند وزنه های سنگین را بلند کنند. اما در 
برنامه ما رزمی کارها، سنگ نوردان، فیت نس کارها 
)ورزش های هوازی(، می توانند شرکت کنند و 
نیازی نیست همه سنگین وزن باشند. در این 
برنامه افرادی آمدند که انواع شغل ها را داشتند. 
در تهمتن هم شرکت کننده آتش نشان داشتیم و 
هم تکاور نیروی دریایی، معلم، پزشک و مشاغل 
دیگر. به گفته نصیری ۲۵۶ نفر شرکت کننده که 
اهل ۴۵ نقطه کشور هستند، در چهار مرحله با هم  
رقابت می کنند. در هر مرحله ۶۴ نفر حضور دارند 
که نفر اول هر گروه راهی مرحله فینال می شود. 
در نهایت »تهمتن« از میان ۴ شرکت کننده 
نهایی انتخاب می شود. تهمتن، با میزبانی آیدین 
ختایی، ورزشکار و بهداد سلیمی، قهرمان جهان 
و در ۱۰۰ قسمت از شبکه نسیم پخش خواهد 
شد. داوطلبان شرکت کننده در این برنامه، پس از 
راستی آزمایی و مسابقات  اولیه، وارد این مسابقه 
شده اند. این مسابقه، با دکوری عظیم در فضایی 
حدود ۷۵۰۰ متر مربع برگزار می شود و به نوعی 
شرکت کنندگان در ورزشگاهی در ابعاد اصلی با 

تمام جزئیات به رقابت خواهند پرداخت.

رضا فیاضی بازیگر سینما و تلویزیون 
به دلیل ابتلا به کرونا راهی بیمارستان 
شد. این بازیگر، نویسنده و کارگردان 
در  کرونا  به  ابتلا  به علت  پیشکسوت 
بیمارستان مرکزی کیش بستری شد. 
فیاضی از هفته پیش در منزل تحت درمان 
بود اما برای مراقبت بیشتر به بیمارستان 
کیش منتقل شد. رضا فیاضی درباره 
حال عمومی خوب خود داد و گفت: حال 
عمومی ام خوب است و ریه هایم درگیری 
کمی دارد و نیازی به بستری در آی سی یو 
نیست. فیاضی بازیگر، نویسنده، صداپیشه، 
کارگردان متولد اهواز است و چندین 

مجموعه شعر به چاپ رسانده است. 

»فیاضی« راهی 
بیمارستان شد

اسماعیل سلطانیان بازیگــر بــاسابقه 
سینما و تلویزیون به ارائه توضیحاتی درباره 
وضعیت جسمانی خود بعداز جراحی که 
پشت سر گذاشته است، پرداخت. اسماعیل 
سلطانیان گفت: خوشبختانه کسالت بنده 
ارتباطی با کرونا ندارد و به دلیل عارضه 
دیگری که داشتم یک عمل جراحی را 
پشت سر گذاشتم که به خیر گذشت. 
حدود ۲۰ روز از این عمل می گذرد و در 
حال حاضر حال عمومی ام خوب است. وی 
با اشاره به اینکه چند سال پیش تر هم یک 
جراحی در دستگاه گوارش خود داشته 
است، درباره اینکه آیا در ایام درگیری با 
فرآیند درمان کسی سراغی از او گرفته 
است، افزود: خودم خواستم دوستان بیشتر 

به صورت تلفنی پیگیر احوالم باشند. 

وضعیت سلامتی 
»اسماعیل سلطانیان«

رو بــه رو
امیرحسینمدرس:

تاثیرگذاریرویمخاطببرایممهماست
امیرحسین مدرس که این روزها 
اجرای برنامه هایی در رادیوصبا را بر 
عهده دارد از اهمیت تاثیرگذاری روی 
مخاطب سخن گفت. »دفترپاییز« 
عنوان برنامه رادیویی جدیدی است 
که در قالب مجله ادبی در هر قسمت تورقی بر عاشقانه های 
ادبی کهن و مدرن ادبیات فارسی دارد. این برنامه با شعار 
»تجلی پاییز در آیینه ادبیات« به مرور ادبیات کلاسیک 
و معاصر با موضوع پاییز می پردازد و امیرحسین مدرس، 
داستان ها، اشعار و متون ادبی مرتبط را خوانش می کند. 
امیرحسین مدرس درباره برنامه »دفترپاییز« که این روزها 
در رادیو صبا اجرا می کند، بیان کرد: به نظرم »دفترپاییز« 
یک برنامه خاطره انگیز برای همه مخاطبان و در هر گروه 
سنی است که همه را یاد خاطرات گذشته می اندازد؛ 
میانسالان را به یاد جوانی شان می اندازد و جوانان با شنیدن 
این برنامه خاطرات کودکی برایشان زنده می شود. وی افزود: 
این برنامه برای من یادآور خاطرات گذشته و تداعی کننده 
مقطعی از زندگی است و به نظرم این حس را شنوندگان 
برنامه هم دارند. مدرس درباره ظرفیت ادبیات فارسی 
برای پرداختن به موضوع پاییز گفت: ادبیات ظرف بزرگی 
است با گنجایش بی نهایت، همیشه در طول تاریخ افراد 
زیادی بوده اند که درباره موضوعات مختلف شعر سروده اند 
و متون ادبی نوشته اند و پاییز یکی از این موضوعات بوده 
است، امروزه اگر کسی بخواهد درباره پاییز شعری بسراید 
و متن ادبی بنویسد این ظرفیت بی انتها همچنان پذیرش 
دارد. این مجری رادیو و تلویزیون در پاسخ به این سوال 
که دوست دارید در این برنامه از زبان چه کسانی داستان 
بخوانید؟ عنوان کرد: برای من فرقی ندارد از زبان چه کسی 
داستان بخوانم، زیرا تاثیرگذاری روی مخاطب برای من 
اهمیت دارد، برای من این مهم است که با صحیح خوانی 
و لحن مناسب تاثیری گذاری مثبتی روی شنونده داشته 
باشم و پیام نویسنده را به درستی منتقل کنم. مجری برنامه 
»دفترپاییز« درباره علاقه مخاطبان برنامه به شعرخوانی 
یا داستان خوانی و متن نیز توضیح داد: نمی شود مشخص 
کرد که مخاطب به کدام یک بیشتر علاقه دارد. به نظرم هر 
کسی یک طبع و ذوقی دارد، برنامه باید به گونه ای باشد که 
هم علاقه مندان شعر در آن اقناع شوند هم مخاطبانی که 
متون ادبی را می پسندند. مدرس که این روزها دو برنامه 
»قندپارسی« و »دفترپاییز« را در رادیوصبا دارد درباره 
اولویت میان این دو اضافه کرد: اگر شما صد گزینه به من 
معرفی کنید و یکی از آنها »قندپارسی« باشد من قطعا 
»قندپارسی« را انتخاب می کنم زیرا به شخصه خوانش 
متون کهن و توضیح آن برای من بسیار لذت بخش است. این 
برنامه هر روز از شنبه تا چهارشنبه به تهیه کنندگی مژگان 

فرزین ساعت ۱۳ راهی آنتن صبا می شود.
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بازیگر »کمال الملک« گفت: مردم به سینما 
نیاز دارند، از نظر من سینما تنها یک تفریح و 
سرگرمی نیست و می تواند فرهنگ یک جامعه 
را رقم بزند، از همین رو خوشحالم که باردیگر 
سینما ها باز شده اند. علی نصیریان افزود: در حال 
حاضر چندین پیشنهاد بازی تازه گرفته ام و در حال 
مطالعه فیلمنامه ها هستم، طبیعتا مهمترین عامل 
برای انتخاب نقش برایم نوع کاراکتر و تاثیرگذاری 
در اثر است، به همین دلیل صرفا به خاطر حضور 
در سینما هر کاری را قبول نمی کنم. وی در همین 

راستا ادامه داد: شاید سختگیری در انتخاب نقش 
باعث شود که به عنوان بازیگر چندماه یا حتی سال 
را بدون هیچ کاری پشت سر بگذارم، البته شاید این 
انتخاب برای جوانان سخت باشد و دوست داشته 
باشند تا حضور پررنگ تری در سینما از خود ثبت 
کنند، اما من ترجیح می دهم در این سن و سواس 
بیشتری را به خرج بدهم. بازیگر سریال »شهرزاد« 
از ادامه فعالیت خود در سالجاری اضافه کرد: باید 
فیلمنامه های جدید را بخوانم، اگر اثری مرا به خود 
جذب کند طبیعتا بازی در آن قبول می کنم، با 

توجه به اینکه دودوز واکسن کرونا را تزریق کرده ام 
با خیال راحت تری سر پروژه خواهم رفت، اما این به 
معنای رعایت نکردن پروتکل های بهداشتی نیست. 
وی در همین رابطه ادامه داد: امسال در فیلم 
سینمایی »روشنایی« به ایفای نقش پرداختم، 
فیلمی که دوستش دارم و همچنین نقشی که 
در آن بازی کرده ام برایم متفاوت و جذاب است. 
حال باید دید که عوامل برای اکران آن چه فکری 
می کنند. بازیگر سریــال »شهرزاد« بازگشایی 
سینما ها را اتفاقی مثبت دانست و افزود: مردم به 
سینما نیاز دارند، از نظر من سینما تنها یک تفریح 
و سرگرمی نیست و می تواند فرهنگ یک جامعه 
را رقم بزند، از همین رو خوشحالم که باردیگر 
سینما ها باز شده اند، اما ما به عنوان هنرمند باید 
حواسمان به ذائقه مخاطب باشد و اثری در خور 
و مترقی به مخاطبان عرضه کنیم. نصیریان در 
همین رابطه خاطرنشان کرد: سینمارفتن لذتی 
جذاب است، شاید به واسطه سن و مشغله کمتر 
به سینما می روم، اما می دانم که تماشای یک فیلم 
بر پرده سینما قابل مقایسه با تماشای خانگی آن 
نیست، زنده و پویابودن سینما باعث می شود که 
چرخه اقتصادی این هنر فعال شده و هنرمندان 

فراوانی مشغول به کار شوند.

گــزارش
کرونااحتمالابهزودیپایانمییابد

آنتونی .فائوچی عضو کارگروه مقابله با کرونای کاخ سفید 
با تاکید بر ضرورت تزریق دُزسوم واکسن کرونا می گوید: 
همه گیری کووید۱۹ احتمالا در بهار سال آینده پایان می یابد. 
او در عین حال درباره احتمال افزایش شمار مبتلایان در 
برخی نقاط آمریکا هشدار داده است. »آنتونی .فائوچی« رئیس 
موسسه ملی آلرژی و بیماری های عفونی و عضو کارگروه مقابله 
با کرونای کاخ سفید این هفته در مورد افزایش شمار مبتلایان 
به کووید۱۹ در برخی از نقاط آمریکا هشدار داد، اما همزمان 
اظهارداشت که اگر آمریکایی های بیشتری واکسینه شوند، 
همه گیری احتمالا در بهار سال آینده به پایان می رسد. فائوچی 
به تازگی در یک همایش سلامت گفته است: اگر تعداد کافی 
از بزرگسالان هر دودز واکسن و دز تقویت کننده )دز سوم( را 
دریافت کنند، ممکن است کرونا تا بهار سال ۲۰۲۲ به سطح 
یک آندمیک )سطحی از عفونت پایین که بر زندگی روزمره 

تاثیر نمی گذارد( کاهش یابد.

ذخایرارزیافغانستانراآزادکنید
وزیرخارجه طالبان در نامه ای به کنگره آمریکا خواستار 
آزادی پول های مسدودشده افغانستان شد و هشدار داد در 
صورت ادامه وضع کنونی جهان شاهد مهاجرت گسترده 
افغان ها در منطقه و جهان خواهد بود. به گزارش فارس، 
وزارت خارجه دولت موقت طالبان در نامه ای به کنگره آمریکا 
خواستار آزادسازی پول های مسدودشده بانک مرکزی 
افغانستان شد. این وزارت در نامه ای خطاب به اعضای کنگره  
آمریکا نوشت که افغانستان دارای یک حکومت واحد، مسئول 
و عاری از فساد است و مسدودکردن پول های افغانستان دور از 
منطق بوده و باید آزادسازی شود. امیرخان .متقی، سرپرست 
وزارت امورخارجه  دولت موقت طالبان افزود: »پس از بیش از 
چهل سال جنگ، افغانستان دارای یک حکومت واحد، مسئول 
و عاری از فساد است. گام های عملی برای حکومت داری خوب، 
امنیت و شفافیت برداشته شده است. جزایر قدرت ویران شده 
و فساد، اختلاس، غصب و سایر محرومیت ها از بین رفته است. 
امنیت سرتاسری در کشور تامین شده است و در حال حاضر 
از خاک افغانستان هیچ گونه تهدیدی برای منطقه و جهان 

وجود ندارد.«

هشداراروپابهفروپاشی»اتیوپی«
اتحادیه اروپا نسبت به فروپاشی اتیوپی در صورت عدم 
رسیدن به توافق آتش بس هشدار داد. به گزارش ایسنا، به نقل 
از خبرگزاری بلومبرگ، اتحادیه اروپا هشدار داد، درصورتی که 
مذاکرات برای پایان نزاع در تیگرای اتیوپی به آتش بس منجر 
نشود، این کشور با خطر فروپاشی مواجه می شود. هشدار 
اتحادیه اروپا همزمان با نگرانی آمریکا از اوضاع اتیوپی است. 
آمریکا و اتحادیه اروپا اعمال تحریم هایی علیه اتیوپی به دلیل 
شکست در پایان دادن به خشونت در منطقه تیگرای را بررسی 

می کنند.

افزایشنارضایتیهااز»بایدن«
نتایج نظرسنجی جدیدی نشان می دهد، اکثر 
رای دهندگان آمریکایی می خواهند که جو بایدن کنار 
برود و راه را برای یک فرمانده کل قوای جدید در ۲۰۲۴ 
باز کند. به گزارش ایسنا، به نوشته روزنامه دیلی میل، 
این تازه ترین ضربه به وجهه عمومی این دموکرات 
۷۸ ساله است که آمار نظرسنجی ها از زمان روی کار 
آمدن او در ژانویه، از سقوط پایدار رضایت مردمی 
از او حکایت دارند. حدود ۶۱ درصد از رای دهندگان 
آمریکایی که در نظرسنجی »هیل– هریس ایکس« 
مشارکت کردند، گفتند بایدن باید کنار بکشد تا 
چهره دیگری در رقابت بعدی کاخ سفید نامزد پست 
ریاست جمهوری شود. کمتر از یک چهارم معادل 
۲۴ درصد گفتند که او باید دوباره در انتخابات نامزد 
شود و ۱۵ درصد در این رابطه اطمینانی نداشتند. 
بیشترین حمایت ها از بایدن، از جانب دموکرات هاست، 
گرچه تعدادی از آنها نمی خواهند که او دوباره نامزد 
شود .۴۵ درصد از شرکت کنندگان دموکرات در این 
نظرسنجی می خواهند ترامپ در رقابت ۲۰۲۴ کاخ 
سفید حضور داشته باشد، در حالی که نزدیک به 
۳۷ درصد از او می خواهند که کنار برود. احساسات 
ضد بایدن در میان جمهوری خواهان غالب است؛ 
۸۷ درصد از رای دهندگان جمهوری خواه معتقدند 
بایدن باید راه را برای فرد دیگری باز کند، در مقایسه 
با آن، تنها هشت درصد امیدوارند که او دوباره نامزد 
انتخابات شود. اما اصلی ترین ضربه به رضایت مردمی 
از این رئیس جمهوری آمریکا، از جانب مستقل هاست 
که در ۲۰۲۰ موجب رسیدن او به کاخ سفید شدند. 
اکثر رای دهندگان مستقل باور دارند که بایدن باید 
به نفع فرد دیگری کنار برود. ۵۹ درصد از آنها برای 
انتخابات ۲۰۲۴ یک نامزد جدید می خواهند و تنها 
۱۷ درصد عکس این را می گویند. اما ۲۵ درصد از 
مستقل ها مطمئن نیستند. این نظرسنجی نهم و 
دهم نوامبر، درست چند روز پس از آنکه دموکرات ها 
عملکرد ضعیفی در انتخابات ایالاتی و محلی در سراسر 
آمریکا نشان دادند، انجام شد. این بررسی در میان 
۹۲۱ رای دهنده ثبت نامی انجام شد. میانگین رضایت 
شغلی از بایدن در آخرین نظرسنجی وب سایت ۵۳۸ 
در سطح بی سابقه ای کاهش یافت. رضایت از عملکرد 
او در این نظرسنجی روز پنج شنبه تنها ۴۲.۵ درصد 
شد و امروز با اندکی افزایش به ۴۲.۸ درصد رسید. در 
همین حال، میانگین نارضایتی از او به بالاترین حد در 
تمام دوران ها رسیده است و رقم ۵۱.۷ درصد را نشان 
می دهد. نظرسنجی »هیل– هریس ایکس« همچنین 
نشان می دهد، اکثر رای دهندگان معادل ۴۶ درصد 
معتقدند که بایدن کمتر از انتظار آنها عمل کرده است. 
۲۳ درصد گفتند او بیش از انتظارشان عمل کرده 
و ۳۱ درصد گفتند که او انتظارات را برآورده کرده 
است. همچنین نیمی از تمام شرکت کنندگان مستقل 
گفتند که عملکرد او کمتر از سطح انتظار بوده است، 
همچنین ۷۲ درصد از جمهوری خواهان و ۱۷ درصد از 

دموکرات ها هم همین نظر را داشتند.

نیکول پاشینیان نخست وزیر ارمنستان 
در تماس تلفنی با ولادیمیر پوتین ضمن 
صحبت درباره درگیری های شدید اخیر با 
جمهوری آذربایجان، روابط ایروان و مسکو 
را »استراتژیک« خواند. به گزارش فارس، 
به دنبال شدت گرفتن درگیری های مرزی میان 
نظامیان جمهوری آذربایجان و ارمنستان، 
نیکول .پاشینیان نخست وزیر ارمنستان با 
ولادیمیر.پوتین رئیس جمهور روسیه تماس 
تلفنی برقرار کرد. بنا بر گزارش رسانه های 
در  کشور  این  نخست وزیر  ارمنستانی، 
گفت و گوی تلفنی با رئیس جمهور روسیه 
ضمن صحبت درباره درگیری های شدید 
مرزی اخیر با جمهوری آذربایجان، روابط 
ایروان با مسکو را استراتژیک خواند. طبق 
گزارش وبگاه »آرمن پرس«، دفتر نیکول 
پاشینیان نخست وزیر ارمنستان به تشریح 
جزئیات آخرین تحولات در مرز ارمنستان 

بنا  پرداخت.«  آذربایجان  )جمهوری(  و 
بر گزارش این رسانه ارمنستانی، نیکول .

پاشینیان به ولادیمیر.پوتین تاکید کرد که 
اقدامات نیروهای مسلح آذربایجان چیزی 
جز تجاوز به خاک جمهوری ارمنستان نیست. 
طبق روایت آرمن پرس از دفتر پاشینیان، 

نخست وزیر ارمنستان به شدت روی »شراکت 
استراتژیک ارمنستان و روسیه« تاکید کرد. 
رایزنی پاشینیان با پوتین بعد از آن انجام شد 
که وزیر دفاع روسیه در تماس های جداگانه 
با همتایان ارمنستانی و جمهوری آذربایجان 
خود توقف فوری درگیری های اخیر مرزی 

را خواستار شده بود. »سورن پاپیکیان« وزیر 
دفاع ارمنستان شامگاه سه شنبه از آتش بس 
در مرز با جمهوری آذربایجان خبر داد. وزارت 
دفاع روسیه اعلام کرده بود که پس از تماس 
تلفنی سرگئی شویگو وزیر دفاع این کشور با 
وزرای دفاع جمهوری آذربایجان و ارمنستان، 
باکو و ایروان اقدامات لازم را برای آتش بس 
اتخاذ کردند. طبق گزارش ها، در درگیری های 
تازه، ۱۵ نظامی ارمنستانی کشته و تعدادی از 
نظامیان جمهوری آذربایجان زخمی شدند.

همچنین وزارت دفاع ارمنستان اعلام کرد که 
۱۲ سرباز این کشور توسط جمهوری آذربایجان 
اسیر شده اند. این درگیری ها در شرایطی 
انجام شده که دو کشور سال گذشته بر سر 
منطقه قره باغ کوهستانی یک جنگ ۴۴ روزه 
را تجربه کردند. جنگ سال گذشته در تاریخ 
نهم نوامبر ۲۰۲۰ )۱۹ آبان ۱۳۹۹( با توافق 
آتش بس به امضای نیکول .پاشینیان، »الهام .

علی اف« رئیس جمهور جمهوری آذربایجان و 
ولادیمیر .پوتین رئیس جمهور روسیه  پایان 
یافت و و روسیه به عنوان میانجی این توافق 

نقش آفرینی کرد.

»پاشینیان«به»پوتین«:

شراکت ارمنستان و روسیه، استراتژیک است
جهــــان 

کوتــاه

سفیر چین در اتحادیه اروپا گفت: پکن هرگز مواضعش در مورد 
تایوان را تغییر نداده و همچنان معتقد است که اگر قرار است قرارداد 
سرمایه گذاری جدیدی میان چین و اتحادیه اروپا امضا شود، این 
اتحادیه باید تحریم های وضع شده علیه پکن را لغو کند. به نقل از 
خبرگزاری رویترز، به رغم برنامه هایی برای دیداری بین چین و 
اتحادیه اروپا در اواخر سالجاری میلادی، با توجه اظهارنظرهای ژانگ .

مینگ، سفیر چین در این اتحادیه، نمی توان انتظار یک پیشرفت بزرگ 
دیپلماتیک را داشت، آن هم در حالی که کشورهای عضو این اتحادیه، 
مانند لیتوانی، تماس های خود با چین را در سالجاری میلادی، افزایش 
داده اند. ژانگ در مورد تایوان گفت: اگر چیزی تغییر هم بکند، این عزم 
مردم چین برای اتحاد مجدد کشورمان است که قوی تر می شود. او در 
رویداد مجازی در اندیشکده ای در بروکسل، اظهارکرد: به نظر می رسد 
بعضی اروپایی ها، خواست مردم چین برای دوباره متحدکردن کشور 

را دستکم می گیرند.سفیر چین در اتحادیه اروپا، هرگونه تلاش از 
سوی کشورهای اروپایی را برای ایجاد روابط رسمی با تایوان، غیر 
قابل قبول دانست. این پس از آن مطرح شد، که اخیرا، جوزف .وو 
وزیرخارجه تایوان، در اقدامی بی سابقه که خشم پکن را برانگیخت، 
به اروپا سفر کرد. چین تایوان خودمختار را بخشی از سرزمین اصلی 
خود دانسته و گفته در صورت نیاز، حتی با زور آن را پس خواهد 
گرفت. گرچه تایوان، به جز با واتیکان، با هیچ کشور اروپایی دیگری 
روابط رسمی ندارد، اما این جزیره در تلاش برای تعمیق ارتباطات 
با دموکراسی های اروپایی است. در ماه مارس، اتحادیه اروپا به اتهام 
نقض حقوق بشر در  سین کیانگ، تحریم هایی را علیه مقامات چینی 
تصویب کرد، در مقابل، چین نیز تحریم هایی را علیه این اتحادیه وضع 
کرد؛ هیچیک از دو طرف برای لغو تحریم هایی که وضع کرده اند، اعلام 
آمادگی نکرده اند. ژانگ یادآور شد که حصول توافقات سیاسی بر سر 

پیمان سرمایه گذاری چین و اتحادیه اروپا، هفت سال زمان برده و 
۳۵ دور مذاکره را پشت سر گذاشته است. او با اشاره به این تحریم ها، 
افزود: من حسرت می خورم که ببینم به دلیل موانع ایجاد شده توسط 
طرف اروپایی، تصویب این پیمان، تا این حد با مشکل مواجه شود. 
چن .مینگائو، مدیر دفتر امنیت عمومی سین .کیانگ، از جمله مقامات 
چینی بود که به بازداشت گسترده مسلمانان اویغور متهم شده و 
تحت تحریم این اتحادیه قرار گرفتند. چین هرگونه خطا را رد کرده و 
از کشورهای غربی خواست تا در امور داخلی اش، به خصوص در مورد 
اویغورها، دخالت نکند؛ اویغورها گروهی قومی هستند که بیشتر به 

آسیای مرکزی مرتبط مرتبطند.

سنای شیلی با درخواست اپوزیسیون برای 
استیضاح رئیس جمهوری این کشور به اتهام فساد 
مالی مخالفت کرد. به گزارش ایسنا، به نقل از 
خبرگزاری آسوشیتدپرس، »سباستین .پینه را« 
رئیس جمهوری شیلی از سوی اپوزیسیون کشورش 
متهم شده که از فروش ملکی خانوادگی که وابسته 
به این بود که دولت آن را جزئی از منابع طبیعی 

اعلام نکند، نفع برده است؛ این ملک، یک شرکت 
معدنی بوده است. رای گیری در سنا برای استیضاح 
رئیس جمهوری شیلی با ۲۴ رای موافق، ۱۸ رای 
مخالف و یک ممتنع انجام شد و دست کم برای 
روند استیضاح ۲۹ رای لازم بود که این طرح، رای 
لازم را به دست نیاورد. وقتی که طرح استیضاح رای 
نیاورد، صدای شادی از کاخ ریاست جمهوری بلند 

شد. در صورتی که پینه را استیضاح می شد، باید پنج 
سال را در حبس می گذراند. پینه را در سال ۲۰۱۰ 
و زمانی که دور نخست ریاست جمهوری خود را 
سپری می کرد، درگیر این فروش مناقشه برانگیز 
شد. این روند در اسناد پاندورا که نقل وانتقالات 
مالی فراسرزمینی اشخاص برجسته سیاسی را در 
سراسر جهان فاش ساخت، مطرح شده است. پینه را 

به فروش این شرکت معدنی به نام »دومینگا« از طریق 
یک شرکت متعلق به فرزندانش به فردی تاجر به نام 
»کارلوس .دلانو« مرتبط شده است؛ این فرد یکی از 
دوستان نزدیک وی محسوب می شود و این شرکت 
معدنی به مبلغ ۱۵۲ میلیون دلار به وی فروخته شد. 
این نقل وانتقال مالی در جزایر ویرجین انگلیس که 
به گریزگاه مالیاتی معروف است، صورت گرفته 
است. اپوزیسیون شیلی می گوید که هم پینه را و هم 
خانواده اش با این فروش نفع برده اند و مشارکت او در 

این روند، مبلغ فروش را بالا برده است.

استیضاح »سباستین پینه را« در سنای شیلی رای نیاورد

سفیرچیندراتحادیهاروپا:

تحریمهابایدلغوشود

کارگردان نمایش »دن کیشوت« با اشاره به 
ویژگی های این اثر نمایشی، تئاتر را خاستگاه و خانه 
خودش خواند که هیچ گاه آن را رها نمی کند. جواد 
مولانیا گفت: خوشبختانه تا امروز استقبال از نمایش 
»دن کیشوت« رضایت بخش بوده و با وجودی که 
شرایط کرونا، مراحل تمرین و آماده سازی را برای ما 
سخت کرد اما در نهایت از کیفیت اجرا راضی هستم. 
وی درباره بازیگران نمایش بیان کرد: بازیگران این 
اثر نمایشی ترکیبی از هنرمندان حرفه ای و تئاتری 
و هنرجویان تئاتر هستند. به عنوان مثال بازیگر 
نقش دن کیشوت، میثم عبدی است که بارها تجربه 
کارگردانی و بازیگری داشته و ۲۰ سالی است که تئاتر 
کار می کند. بقیه بازیگران هم به جز یکی دو نفر از آنها 
که تاکنون تجربه بازیگری روی صحنه نداشته اند، از 
هنرمندان تئاتر هستند اما چهره سینمایی در نمایش 
نداریم. مولانیا که این نمایش را براساس نمایشنامه ای 
از بولگاکف به صحنه می برد درباره تفاوت های این متن 
با رمان »دن کیشوت« سروانتس توضیح داد: میخاییل 
بولگاکف نمایشنامه »دن کیشوت« را براساس رمان 
سروانتس نوشته است که در این اقتباس طبیعتا 
متن کوتاه تر و کاراکترها کمتر شده اند و کار حالت 

نمایشی و دراماتیک پیدا کرده است. در نمایشنامه 
بولگاکف تعداد شخصیت ها زیاد است اما ما با توجه 
به شرایط، تعداد بازیگرها را کم کردیم و نمایشنامه 
نیز توسط عارفه قیدی مجددا ترجمه شده است 
و در ادامه خود من نیز متن را بازنویسی و یکی دو 
صحنه را که در نمایشنامه نیست به کار افزودم. در 

نمایشنامه بولگاکف، گروتسکی را که در رمان 
شاهدش هستیم، کمتر می بینیم اما من در 
اجرا، این گروتسک را با توجه به فرم اجرایی 
که براساس بیگانه سازی برشت طراحی شده 

است، وارد کرده ام.
منباتئاترکردنانرژیمیگیرم

وی که سال هــاست بــه عنوان 
مجری و بازیگــر در عــرصه 
تلویزیون حضور دارد درباره 
علت فاصله نگـــرفتنش از 
تئاتر بیان کــرد: اولا تئاتر 
خاستگاه و خانه من است و 
هرچه که یــاد گرفته ام از 
تئاتر بوده اســت بنابراین 

هیچگاه نمی توانم آن را رها 

کنم. نکته دیگر نیز این است که واقعا وقتی تئاتر 
کار می کنید به روز می شوید و حس و حالی همانند 
سفررفتن را تجربه می کنید. من با این سفر دوباره 
انرژی می گیرم و تئاتر برایم پر از جست وجو و کشف 
و شهود است. وی در پایان صحبت هایش اضافه کرد: 
در تئاتر فرصت بیشتری برای خلق وجود دارد و افراد 
با خلوص بیشتری کار می کنند و همه کمک می کنند 
تا نمایشی به صحنه برود. از طرف دیگر من و بچه های 
گروهم و همچنین مجموعه عمارت نوفل لوشاتو در 
تئاتر وظیفه خودمان می دانیم که تئاتر را زنده نگه 
داریم و در شرایطی که خیلی ها به دلیل شرایط 
کرونا و یا نبود تماشاگر تئاتر کار نمی کنند، 
حداقل ما تلاش کنیم دوباره مخاطبان را 
به سالن تئاتر بازگردانیم و خوشبختانه در 
رسیدن به این هدف هم موفق بودیم، چون 
در نهایت که ما نفع مالی از اجرا نمی بریم و 
در شرایطی که ۱۳ بازیگر روی صحنه 
و نزدیک به ۴۰ نفر هم پشت 
صحنه داریم تنها عشق به تئاتر 
است که گـروه را پای کار نگه 
می دارد؛ هدفـی که این روزها 
در تئاتر ما گــم شــده است. 
نمایش »دن کیشـوت« تا اول 
آذرماه ساعــت ۲۰ در عمارت 

نوفل لوشاتو روی صحنه است.

جوادمولانیا:

تئاتر را رها نمی کنم

علینصیریان:

وسواسزیادی
برایانتخاب

نقشدارم


